
Referat styremøte/messengermøte 01.02.21 

 

Hvor: Messenger 

Tilstede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Lilli Bergsjøbreden, 

Gry Jeanette Jørgensen, Christel Cyvin 

 

Sak 01/21: Årsmøte. Dato for møtet må gjøres noe med 

grunnet coronasituasjonen. Tom har sjekket muligheter for å 

ha møtet digitalt, men vi tror det blir problematisk av flere 

grunner. Andre muligheter blir diskutert, men vi ender på å 

flytte møtet til etter påske, dato blir 12. april. Lokalet 

(skihytta) er ledig da.  

Tom har lagt ut inkallning for årsmøtet, den ser bra ut.  

 

Sak 05/21: Eventuelt. Hallen: Vi har fått kontrakt fra O.B. Wiik 

som ligger på styremailen, alle medlemmene i styret må gå 

inn og lese.  

Montering av hall, 125.000 

Nye festemidler og forankring (bolter, muttere og evt. 

jordspyd), 17.880 

Montering av eventuelle vinduer, ventilasjon og varme 

utføres på timer og kommer i tillegg. 

Til sammenligning ville duk til den gamle hallen kommet på 

ca. 75.000 + moms + arbeid.  

Hallen er like lang som den andre, men to meter smalere. 



Vi tror dette blir veldig bra og gleder oss til montering på 

vårparten! Byggetiden er fem-seks dager.  

 

Neste møte blir mandag 15.02 klokka 19, også dette på 

messenger. 

 

Ref. Christel Cyvin 

 

Ny kostet hallen vi har kjøpt ca. 700.000.  

 

 

 


